
 
 
Kommunala pensionärsrådet 

Protokoll 
Sida 

1(16) 

Sammanträdesdatum 

2023-06-14 

 

 

 
Plats och tid: KS-salen kl 13:30-16:05 

Ledamöter: Michael Karlsson (M), ordförande 

Hasan Dello (S) 

Lena Kock, SPF, vice ordförande 

Ulla Stang, PRO 

Tjänstgörande ersättare: Ingela Hedlund ersätter Lisette Lindenström, SPF 

Margareta Gillberg ersätter Britt-Marie Lundin, PRO 

 

Ersättare: Lars Skogsberg, SPF 

Kerstin Grundberg, PRO, § 13 - del av § 17 

 

Övriga deltagare Björn Skog, kansli- och utredningschef 

Björn Wennerström, samhällsbyggnadschef, § 16 

Per Lundin, verksamhetschef, välfärds- och arbetsmarknadsförvaltningen 

Carina Nylén, tf renhållningschef, § 17 

Robert Skoglund, driftchef renhållning, §17 

Ove Kaye (SD), ordförande teknik- och fritidsnämnden Säffle-Åmål, § 17 

Camilla Ackerblad (M), ordförande välfärds- och arbetsmarknadsnämnden, § 18 

Helena Wretman, förvaltningschef välfärd- och arbetsmarknad. § 18 

 
Paragrafer: § 13-22 

 

Protokollet digitalt 
justerat av: 

Michael Karlsson  

Ulla Stang 
  
Sekreterare: Björn Skog 

  



 
 
Kommunala pensionärsrådet 

Protokoll 
Sida 

2(16) 

Sammanträdesdatum 

2023-06-14 

 

 
 

 
Justerare Utdragsbestyrkande 

     

 

Ärendelista 

§ 13 Mötets öppnande och närvaro ............................................................................ 3 

§ 14 Val av justerare .................................................................................................. 4 

§ 15 Föregående protokoll ......................................................................................... 5 

§ 16 Information från kommunen om kollektivtrafik och nya särskilda boendet ...... 6 

§ 17 Information från kommunen om framdragning av sopkärl och yttre hemtjänst 9 

§ 18 Information från kommunen om välfärds- och arbetsmarknadsförvaltningens 

verksamheter .......................................................................................... 11 

§ 19 Information från pensionärsorganisationerna .................................................. 13 

§ 20 Visning av webdiariet ...................................................................................... 14 

§ 21 Information om översynen av reglementen för kommunala råd ...................... 15 

§ 22 Information från kommunen om kulturarv ...................................................... 16 

 



 
 
Kommunala pensionärsrådet 

Protokoll 
Sida 

3(16) 

Sammanträdesdatum 

2023-06-14 

 

 
 

 
Justerare Utdragsbestyrkande 

     

 

 

§ 13 Mötets öppnande och närvaro 

Pensionärsrådets beslut 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. Upprop genomförs och kort presentation av 

närvarande. 

__________ 
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§ 14 Val av justerare 

Pensionärsrådets beslut 

Ulla Stang, PRO, utses att justera protokollet. 

__________ 
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§ 15 Föregående protokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Rådet är nöjda med föregående protokoll och har inget att tillägga. 

__________ 
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§ 16 Information från kommunen om 
kollektivtrafik och nya särskilda boendet 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

Rådet beslutar att pensionärsorganisationerna formulerar ett brev, ställer det till 

kommunstyrelsen som sen ska behandla skrivelsen och ställa sig bakom den.  

Sammanfattning av ärendet 

Björn Wennerström informerar att han och hans medarbetare Andreas Bäckman 

bevakar kollektivtrafiken i regionen och Fyrbodal och bevakar Åmåls kommuns 

intressen. Närtrafiken utökas med Edsleskog för i år, det är nytt. Denna fungerar så 

att man beställer sin skjuts, till vanlig busstaxa. Hållplatser vid Ekbacken, 

simhallen, Åmålsgården, torget, Edsleskog och Fengersfors, samt några till.  

När det gäller Åmålsrundan så har det varit olika infallsvinklar på den. Västtrafik 

informerade förra året att den inte längre ingår i skatteväxlingen så därmed skulle 

Åmål själva få betala fulla kostnaden, nära 3 miljoner kronor. Kommunen 

undersökte då om det var möjligt att driva den i egen regi. Det går inte, för 

kommunen är förbjuden enligt ett avtal att driva kollektivtrafik. Dialog har förts och 

istället för att den läggs ner vid halvårsskiftet så förlängs den med ett år. Det har 

blivit lite dyrare, men nu får kommunen tid att utreda hur man kan skapa någon 

lösning. Man har kikat på Värmlandstrafiks modell, “X-linjen”, som provats i 

Säffle. Man har inga fasta tider, utan man öppnar en app där man kryssar i att man 

vill åka. Detta har varit en stor succé och den sprids till Sunne i år. Västtrafik har 

svarat att man INTE har detta koncept och heller inte är villiga att prova. Björn 

Wennerström har ett annat koncept, ännu bättre, som han jobbar på, men kan inte 

berätta mer om det just nu.  

Neddragningar sker fortlöpande i kollektivtrafiken och detta kommer sig av vikande 

resenärer. Annars lägger Västtrafik ner linjer. Men Björn W bevakar frågan.  

Lena Koch undrar hur mycket närtrafiken används? Anledningen till att hennes 

förening bevakar frågan är efter att ronden lades ner, samt att det är svårt att ta sig 

till läkarbesök på NÄL, Uddevalla och Bäckefors exempelvis. Mycket oro kring 

detta. 

Björn W betonar att Ronden inte ska förväxlas med vare sig kollektivtrafik eller 

färdtjänst. Västtrafik har visat på siffror som visar att Ronden hade så få resenärer 

att det var omöjligt att få lönsamhet i det. Och skattekollektivet var inte beredda att 

gå in och skjuta till. Björn säger att det inte är så mycket mer kommunen kan göra, 

än att påtala att det innebär en försämring för våra invånare.  
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Lars Skogsberg frågar om man har sökt förklaringar till varför så få åker, kanske är 

det dåliga vägar, dåliga avgångstider etcetera? Det vet inte Björn W, men han ska 

ställa frågan vidare.  

Ulla betonar att många äldre tvingas avstå sina läkarbesök för att det är 3-4 byten 

för att ta sig exempelvis till Uddevalla.  

Michael Karlsson säger att det kan vara värt att uppvakta våra lokala 

regionpolitiker.  

Björn S tipsar om att pensionärsorganisationerna kan ställa officiella markeringar 

och frågor till de ansvariga politikerna i regionen. Björn W tror att 

sjukvårdsdirektionen är rätt mottagare av detta. Och han säger att det är rimligt att 

kommunen också ställer sig bakom denna. Så det bästa är att först ställa den till 

Åmåls kommunstyrelse, som därefter kan ta ställning till den och skicka den vidare, 

med sitt stöd.  

Hasan Dello tycker också att det är viktigt att gå vidare med frågan, skriftligen, och 

kräva att få svar.  

Lena Koch frågar om närtrafiken och resenärernas antal. Den statistiken för 2022 är 

inte klar än, säger Björn W.  

Rådet beslutar att pensionärsorganisationerna formulerar ett brev, ställer det till 

kommunstyrelsen som sen ska behandla den och ställa sig bakom den.  

Om det nya särskilda boendet rapporterar Björn W att man jobbar med att få 

detaljplanen på plats för Tjuke. Samtidigt jobbar man med en upphandling av 

projekteringen, den är nu klar och officiell. Det var PEAB som vann och starten för 

projekteringen sker inom de närmaste veckorna.  

Avsikten är att man ska projektera för ett 50-tal platser, samtliga lägenheter för 

boende i markplan. Alla ska ha utgång till uteplats. En liten del blir i två våningar, 

men då används bara denna högre våning till personalutrymmen. Björn bedömer att 

läget är attraktivt. Det blir naturnära, men ändå centralt med cykelmöjligheter. 

Byggs i en stjärnmodell, som vi tror, och det blir en trevlig lösning där man har 

närhet till uteplats. Det förbereds också med alla sorters hjälpmedel exempelvis 

liftar och stora badrum och duschar. Avdelningarna blir max 14 platser. 

Personaleffektivt. Så mycket som möjligt ska byggas i massivträ, enligt våra 

beställningar. Detta har bevisats ge lugnande effekt på de boende. Det blir i 

närheten till en kohage. Cykelvägen som ansluter till området fortsätter till 

villaområde, Hanebol och annat. Vi spar så mycket som möjligt av natur och skog i 

närheten. Promenadstråk kommer anslutas. Det kommer ligga precis bakom 

Andréns motor. 

Michael Karlsson betonar att det varit lite missförstånd kring vem boendet är till 

för. Det är personer med stort vårdbehov som kommer att bo där.  

Lena Koch berättar att det för tre månader sedan varit stor oro bland hennes 

medlemmar. Men efter presentationen förra gången på pensionärsrådet, samt besök 
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på föreningens månadsmöte kom Marco Niemelä och berättade. Så nu är dialogen 

med medlemmarna annorlunda. Det är väldigt bra med kontinuerlig information. 

En fråga som organisationerna har: när och hur kommer vi in som remissorgan, vi 

som pensionärsorgan? Björn W förklarar att själva bygget, det berör inte 

organisationerna. Utan det är snarare verksamheten som man ska tycka till om, och 

det kan man göra först när en ritning är klar. Det kan bli omkring oktober-november 

2023, då bör en skiss finnas klar.  

Lars Skogsberg undrar om det inte är bra om man kommer in så tidigt som möjligt? 

Han skulle gärna se att man kom in som remissinstans redan innan man gör sin 

skiss? 

Nej, säger Björn W, först måste det finnas något att prata om, något att ta ställning 

till.  

Michael menar att grundstommen trots allt bör finnas på plats, innan man skickar på 

remiss. Det är ju professionen som faktiskt vet hur man utformar den här typen av 

byggnader. 

Ingela säger att skissen i PD klargjorde mycket. Den visade positiva saker, att det 

blir samlat med den befintliga bebyggelsen. 

Björn W och Michael berättar att kommunens önskade att boendet skulle ligga i 

Näsviken, men Länsstyrelsen sa nej. Totalt är det sju platser som utretts grundligt, 

innan man fastnade för Tjuke.  

Björn W kommer gärna och berättar mer i höst, på rådets möten.  

 

__________ 
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§ 17 Information från kommunen om 
framdragning av sopkärl och yttre hemtjänst 

Penionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Ulla berättar att upprinnelsen till frågan är den rejäla höjningen av dragavgiften. En 

medlem hade haft 30 meters dragavgift och betalat 1000 kr per år. Efter höjningen 

skulle det kosta över 7000 kronor per år. Så det fick sägas upp, det blev för mycket 

pengar. Samhället idag bygger på att många äldre bor hemma, vissa med demens 

och med funktionsnedsättningar. Kraven från sophämtningen klarar inte alla att leva 

upp till. Hur har det kunnat bli såhär? 

Carina Nyhlén berättar om bakgrunden till taxan. Tidigare var det så att taxan 

betalades årsvis. I den nya taxan är det “per tillfälle” som kostnaden räknas. Därför 

har det blivit dyrare.  

Ove undrar hur många det rör sig om? Robert Skoglund berättar att det i Åmål är ca 

30-40 kunder. Ove tycker att det låter väldigt dyrt. Carina berättar att ToF själva 

inte tycker att det blivit bra. Det tycker man inte.  

Vad händer nu då, om det inte blev bra? Undrar pensionärsorganisationen. Ja, vi får 

titta över vad vi kan göra, svarar Carina. Det kan hända att man kan flytta kärlet till 

en bättre placering. 

Ingela säger att hon bott på samma ställe i 50 år och det har ju skett en hel del 

förändringar. Hon undrar över hur kostnaderna utvecklats under 50 år. Tjänar de 

mer pengar? Carina svarar att avgifterna täcker bara kostnaderna, de driver inte 

detta för att tjäna pengar. 

Björn S undrar om det skulle kunna utredas ifall de som uppnått en viss ålder eller 

har medicinska problem skulle kunna få framdragningsavgiften subventionerad? 

Det tar Robert och Carina med sig och ska undersöka.  

Frågan går till Per Lundin ifall detta kunde vara en syssla för yttre hemtjänsten? 

Njae, säger Per. Det beror på var personerna bor. Men de är väldigt hårt pressade 

med sin belastning, så förmodligen inte. 

Carina lovar att återkoppla hur det går med deras översyn av systemet. Nästa 

beredning sker 7 september. 

Nästa fråga går till Per Lundin kring att kapaciteten i yttre hemtjänsten inte är så 

god just nu, att man inte hinner med allt. Per berättar att man har arbetsledare som 

leder ett gäng med medarbetare som exempelvis är i rehabilitering eller 

arbetsträning. Grunden är att personerna som arbetar där inte kan pressas hur hårt 

som helst. Samtidigt så ser man att antalet klienter ökar, fler och fler äldre bor 
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hemma och behöver hjälp. Det gäller att både få utrymme i verksamheten att jobba 

med arbetarna, att få dem att växa och utvecklas, samtidigt som de behöver 

producera tjänster. Det som framförts är att kommunikationen är viktigast: det är 

helt ok för många att tjänsten inte kommer, men man vill veta vad som händer. 

Oftast har man möjlighet att tillfälligt lösa ett problem med hjälp av bekanta eller 

anhöriga.  

Efter förra året så har enheten strukturerat upp sitt arbetssätt och man har också fått 

mer stöd från sitt skogslag. Fler kommer fokusera på att stötta i exempelvis 

gräsklippningen.  

En annan fråga från föreningarna är bastun i Hanebol. Björn S berättar att 

kommunledningen beslutat att den besparingen fortfarande ligger kvar. Det blir 

inget bastande i de kommunala anläggningarna.  

Föreningarna önskar fler bänkar vid Hanebols friluftsområde, när det är matcher 

etc. Tidigare har man fått beskedet om att det ska komma fler. Men det har det inte 

gjort. Ove Kaye lovar att kolla upp detta med förvaltningschefen. Han återkommer 

senare med rapport via sms till Michael. Han konstaterar att det finns 70 sittplatser, 

spridda på hela området. Michael framför också att det är bra att ta med egna 

tältstolar. Pensionärsorganisationerna bestämmer sig för att göra ett studiebesök 

under sommaren för att se hur det ser ut. 

__________ 
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§ 18 Information från kommunen om välfärds- 
och arbetsmarknadsförvaltningens 
verksamheter 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

Rådet uppdrar till respektive pensionärsorganisation att inkomma till Björn Skog 

med namn på en representant var att ingå i kommunens planeringsgrupp för nya 

särskilda boendet, som sedan förmedlas till Helena Wretman och Björn 

Wennerström. 

Sammanfattning av ärendet 

Rådet presenterar sig för Helena Wretman och Camilla Ackerblad (M). 

Frågorna från föreningarna ställs till Camilla och Helena. En fråga handlar om 

platsbristen på särskilt boende och korttidsboende. Hur har det kommit igång med 

nytt korttidsboende?  

Åmål har 15 korttidsplatser. De ska, befolkningsmässigt, räcka till för Åmål men 

efter pandemin så har saker hänt. Vi var väldigt skickliga i Åmål på att stänga ute 

smittan bland äldre. Det gjorde att vi inte fick den höga dödlighet bland äldre som 

många större kommuner drabbades av. Vi har vetat i många år att vi saknar ca 20 

särskilt boende-platser.  

Det som också hänt är att sjukvården, exempelvis NU-sjukvården skriver ut 

patienterna tidigare. Det kallas för “den goda nära vården”. Det ska ske i 

kommunens tjänst. Kommunen kan aldrig säga nej, vi måste ge vård åt de som 

betraktas som utskrivningsklara. Nu kostar alla de som är utskrivningsklara över 10 

tkr/dygn för kommunen, om vi inte kan ta hem dem.  

Kommunen har fått satsa mycket pengar på att öppna upp nya platser på korttids. 

Men om vi inte skulle gjort det hade det kostat tre gånger så mycket till NU-

sjukvården. När det var dags att öppna Bergängsvägen så drabbades detta av en 

vattenskada som försenade processen.  

Det som jobbas med för närvarande är hur trygga team kan möjliggöra att man kan 

få komma hem, istället för att komma till korttidsboende. En del anhöriga är väldigt 

upprörda över detta och det kommer säkert pensionärsorganisationerna få höra 

också.  

Tjänstemännen och nämnden är väldigt glada över det nya boendet är på gång. 

Helena tycker att läget är väldigt bra, det är inte möjligt att bygga ett så stort 

boende, med den utemiljön, inne i centrala orten. Men läget är ändå centralt, menar 

hon. Det blir väldigt skönt att slippa de omoderna lokalerna på Ekbacken. Under 
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förra sommaren så gick exempelvis hissarna sönder och det var inte bra. Nu 

kommer det bli mycket bättre framöver. 

Helena berättar att tillgången till vårdpersonal är väldigt dålig. Unga människor 

söker inte sig till den branschen. Den största försörjningen är vuxenutbildningens 

omsorgsprogram. Den är de väldigt glada över. Ansökningarna till äldreomsorgen 

förra sommaren är fler än förra året. Samtidigt så ser man att man vill jobba timmar, 

välja själva vilka turer man ska ta, utifrån andra saker man önskar göra.  

Till hösten vill föreningarna följa upp detta med hemtjänsten, 

hemtjänstindex. Helena säger att de är välkomna. Lena Koch framför att det var 

väldigt välkommet att förvaltningen köpte in analysen. 

Särskilda boendet som ska byggas. En fråga även till Helena och Camilla om hur 

man ska få vara remissinstans. De önskar att vara delaktiga.  

Lars framhåller vikten av att få komma in i processen tidigt. Det kan alla parter 

tjäna på.  

Michael frågar om inte en representant till planeringsgruppen utses av rådet? Lena 

Koch framför att en person från respektive pensionärsorganisation nomineras. 

Respektive organisation inkommer till Björn Skog med namn, som sedan förmedlas 

till Helena Wretman och Björn Wennerström.  

Helena berättar om vad som ingår i välfärds- och arbetsmarknadsförvaltningens 

verksamheter. Det är individ- och familjeomsorg, socialtjänst, omhändertagande av 

barn, all äldrevård, särskilda boenden, korttiden, hemtjänst och hemsjukvård. 

Hemsjukvården är sjuksköterskor och rehabpersonal. De ger inte bara stöd åt äldre, 

utan alla som behöver kommunal vård.  

Sen finns verksamheten “stöd och funktion”, utifrån LSS-lagstiftningen, som stöder 

människor med särskilda stödbehov, samt myndighetsutövningen och 

tillståndsutgivningen.  

Helena Wretman berättar att Åmålsgårdens kök är helt utdömt. Tanken är att det 

nya boendet ska rymma ett helt nytt kök. Tills det är klart så kommer maten lagas 

på Karlberg och Solsätershemmet.  

Rehabpersonal och sjuksköterskor samlas på Åmålsgården, där kommer också 

korttidsverksamheten att ligga, och där är behovet av sjukvård som störst. 

__________ 
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§ 19 Information från 
pensionärsorganisationerna 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

PRO: I skogshyddan som ligger på Derrenäs på måndagar är det kortspel, tisdagar 

boule, torsdagar canasta. Det finns arbetslag, ett för utearbete och ett för innearbete. 

De röjer och håller efter för att bibehålla trivseln. Spiktävling mot Mellerud 17 

augusti. Målarcirkel startas 19 juni. Under 80-årsjubilieet blev PRO och SPF 

inbjudna till Tresticklans naturreservat i Dals-Ed. Handikappvänligt och många 

turer. 21 september sker detta. Sommaruppehåll med bio, nästa bio blir 20 

september ihop med DHR. Nästa film blir “En man som heter Otto”. Våffelkafé 

ordnas i skogshyddan i augusti. 

SPF: via Lisette hölls en fyllig information på förra mötet, de fokuserar därför på 

det som är aktuellt i sommar. Hoppas kunna inviga den nya minigolfbanan. 

Balansbana planeras i Örnässkogen. SPF:s representant Arto har haft dialog med 

teknik- och fritidsförvaltningen. 1350 meter lång bana har nu satts upp anslag med 

balansövningar och instruktioner. Denna kan användas när som helst under 

sommaren, öppen för alla. Under sommaren kommer det den 3:e augusti vara 

gemensamt arrangemang med stadshotellet. Grillafton. Det är ett led i att locka nya 

medlemmar. 

__________ 
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§ 20 Visning av webdiariet 

Sammanfattning av ärendet 

Björn Skog visar lathunden som han har gjort. Den skickas ut som PDF till rådets 

ledamöter. 

__________ 
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§ 21 Information om översynen av reglementen 
för kommunala råd 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen och lägger den till handlingarna.  

Sammanfattning av ärendet 

Lena berättar hur värdefull rådet har varit under de åren som det funnits. Viktigt att 

det har funnits representanter från olika föreningarna. Det är ett väldigt värdefullt 

forum. Delar med sig av sina protokoll, sprider information. Alla kommuner utom 

sex har ett kommunalt pensionärsråd. Finns en hård förankring för pensionärsråd. 

Lenas önskemål är att ett nytt reglemente ska ge en berättigad plats, fortsatt. 

Kommunen får gärna bjuda in till andra sammanhang, så länge pensionärsrådet får 

finnas kvar som plattform. Det är väldigt viktigt.  

Lars framför att det är en väldigt viktig plattform och vill inte se en blandning av 

olika råd.  

Michael betonar att han tycker att det är en suverän sak med kommunala råd. Det är 

värdefullt både för att få in signaler till kommunen, men också för att nå ut med 

budskap. Det är såklart bra att ha ett tydligt reglemente, men det får inte bli för 

formellt heller, utan det ska vara just ett råd.  

Han berättar att det också finns ett näringslivsråd, som för tillfället ligger i träda 

sedan något år. 

Ett kommunalt råd ska inte vara en plats där man får bestämma saker, utan det ska 

vara rådslag och informationsutbyte med högt i tak.  

Vad är förväntan på att reglementet ska göra? En samsyn, en gemensam bild av vad 

rådet ska göra.  

Lena Koch skickar med ett tydligt medskick om att SPF och PRO önskar att den 

praxis som vi arbetat upp ska få fortsätta. 

__________ 
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Justerare Utdragsbestyrkande 

     

 

 

§ 22 Information från kommunen om kulturarv 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Björn berättar lite kortfattat om var frågan står. Lena spelar in att detta ju är ett 

utmärkt tillfälle att bjuda in förvaltningschefen och kulturchefen till något av 

höstens möten. 

__________ 



D O K U M E N T  S I G N A T U R E R

Innehållet i detta dokument är digitalt signerat.
Namn och tidpunkter visas på denna sida.

Underskriftstjänst: Ciceron Document Signer 1 - PROD (backa2) 1.7.14.0 [TS-Sign]


		2023-06-22T14:23:28+0200
	MICHAEL KARLSSON


		2023-06-22T23:00:14+0200
	Björn Per Sigfrid Skog


		2023-06-24T12:10:50+0200
	ULLA STANG




